
Kje so vzroki
2e dalj časa se sprašujemo,

kaj se dogaja s šele začeto
stolpnico na Bavarskem dvo-
ru. Dolgo časa namreč ni bilo
videti, da bi se na tem grad-
bišču kaj delalo. Pred kratkim
pa smo spet opazili nekoliko
več življenja.

Napotili smo se y gradbeno
podjetje Tehniko in paiskali
tehničnega ddrektorja ing. Bo-
risa Strublja ter se z njim
pomenili o tem.

»Dela so bila res ustavljena.
Vzrok za to je bil v napaki,
ki se je vtihotapila med izde-
lovanjem načrtov in proraču-
nov. Statični proračun ,je bil
zadovoljiv, med gradnjo pa se
je izkazalo, da bi s postavitvi-
jo fasade prišlo do nekoliko
prevelikih upogibov, kar bi ne-
ustrezno vplivalo na tehnično
kvaliteto ostalih del.

Tako smo morali delo usta-
viti in narediti ponovne ana-
lize ter odpraviti napako.«

Torej se sedaj lahko dela
nadaljujejo?

»Naj bi se nadaljevala, ven-
dar se ne. Vzrok pa je le
eden, ni denarja.«

Odločili ste se za gradnjo,
sedaj pa ni denarja. KakQ to?

»Kompleks Bavarski dvor
bo, ko bo narejen, sestavljen
iz šest stolpnic, ki bodo viso-
ke od 14 do 19 nadstropij. Tre-
nutno pa je v gradnji stolpni-
ca S2, ki bo visoka 17 nad-
stropij. Ko smo se leta 1973
odločili investirati to gradnjo,
saj smo tudi izvajalci del, smo
se odločili, da bo to objekt, ki
bo namenjen izključno za po-
slovne prostore, ker je tovrst-
na pobreba obstajala in še ved-
no obstaja. V to nas je pre-
pričala tudi ugotovitev, da ne
bi bilo problemov pri proda-
ji ali oddaji poslovnih prosto-
rov, saj srno bili dogovorjeni
s celo vrsto interesentov, ki
so bili pripravljeni dati polog.«

Kaj to pomeni, da sedaj od-
povedujejo?

»Prav dobesedno ne, vendar
tudi sami nimajo denarja. Toč-
neje povedano, gre za spre-
menjeno politiko investicij, ki
je bila nujna in bo tudi ko-
ristila, žal pa je nas kot in-
vestitorje in izvajalce postavi-
la v trenuten položaj. Polog,
ki je pri pričetku del znašal
30 odstotkov, znaša sedaj 50.
Vedeti moramo tudi tq, da
gre tu za velike denarje in da
teh dvajset dodatnih odstot-
kov znese kar veliko. Tako so
naši interesenti prisiljeni dob-
ro premislitoi, preden vložijo
denar, če ga mogoče kje drug-
je ne potrebujejo bolj nujno-«

In kdaj se bo položaj po-
pravil in dela nadaljevala.

»V tem trenutku verjetno ni
nikogar, ki bi na to lahko od-
govoril. Cakatd bo namreč pch
trebno na odločitev bank, ki
razpolagajo s sredstvi, kako
bodo ta sredstva razporedile
in koliko bomo dobili mi. Ta-
ko se lahko vrnemo na zače-
tek zaradi dopolnitve. Ne p o
meni dobesedno, da nimamo
denarja, le manjka ga in ne
moremo zagotoviti tistih novih
dvajset odstotkov investicijske-
ga pologa, ob začetku del pa
smo imeli ves polog.«

In kako to, da se kaj ta-
kega zgodi prav pri tako ve-
likem projektu?

»To se ni zgodilo samo nam,
temveč še marsikateri delovni
organizaciji, ki se ukvarja z
gradbeništvom ali pa katerem
drugem investitorju.«

Če povzamemo vaše besede,
pbmeni, da ste pač na takem
mestu, ves čas pred očmi mno-
gih občanov, da je zanimanie
za doga.ianje na tem gradbi-
šču toliko večje?

»Da.«
T. P.


